

Canada Gazette



Gazette du Canada

Part I

Partie I

OTTAWA, THURSDAY, MAY 27, 2004

OTTAWA, LE JEUDI 27 MAI 2004

CHIEF ELECTORAL OFFICER

CANADA ELECTIONS ACT

Withdrawal of By-election Writ — Electoral District of Ottawa Centre

Notice is hereby given, pursuant to section 551 of the *Canada Elections Act* (S.C. 2000, c. 9), that the writ issued on March 7, 2004, for a federal by-election to be held in the electoral district of Ottawa Centre on November 29, 2004, is deemed to have been superseded and withdrawn under subsection 31(3) of the *Parliament of Canada Act*, therefore cancelling the said by-election.

May 23, 2004

JEAN-PIERRE KINGSLEY
Chief Electoral Officer

DIRECTEUR GÉNÉRAL DES ÉLECTIONS

LOI ÉLECTORALE DU CANADA

Retrait d'un bref pour une élection partielle — Circonscription d'Ottawa-Centre

Avis est par les présentes donné, conformément à l'article 551 de la *Loi électorale du Canada* (L.C. 2000, ch. 9), que le bref délivré le 7 mars 2004 pour l'élection partielle du 29 novembre 2004 dans la circonscription d'Ottawa-Centre, est réputé remplacé et retiré en vertu du paragraphe 31(3) de la *Loi sur le Parlement du Canada*, annulant ainsi ladite élection partielle.

Le 23 mai 2004

Le directeur général des élections
JEAN-PIERRE KINGSLEY